



RAISE THE BAR. COMMIT TO EXCELLENCE.

DR. KIMBERLY YOUNG WILKINS, INTERIM SUPERINTENDENT OF SCHOOLS

လါမေရှူး ၂၃ သီ, ၂၀၁၇

ဟံဉ်ဖိသီဖိလါအီလ်ဘန်ဂ်ဒိုဂ်ဒိုဂ်ကီရ်ရှင်သးဘိသ့ဉ်သုဇာ,

အီလ်ဘန်ဂ်ဒိုဂ်ဒိုဂ်ကီရ်ရှင်, ဒ်ပဒိုဂ်ကီရ်ရှင်လါကီရ်စဲဒ်ဒီတဘျုးညါအသိး, အိဂ်ကတဲကတီအသးလါတဂ်ကီရ်ထီဉ်သီကတီဂ် ၂၀၁၇ ထံကီရ် ပဒိုဂ်တဂ်ဒီးစဲးလါကီရ် ၃-၈ တီတဖဉ်အဂီလီ. ယကွဲးလံာ်ဒ်သိးကဒုးသ့ဉ်နီဉ်ထီဉ်သုလါမုာ်နံၤမုာ်သီလါကီရ်လါကီရ် တဂ်သ့တဂ်ဘဉ် (ELA), တဂ်ဂံာ်တဂ်ဒီး ဒီးစဲးဖိကဟဉ်တဂ်ဒီးစဲး, ဒီးကဟ့ဉ်ဒုးသ့ဉ်ညါတဂ်ဂံာ်တဂ်ကျါအဂုၤအဂါလါကမၤစၢပကီဖိခဲလံာ်လါကမၤအဂုၤကတဂ်န့ဉ်လီ.

- ကီရ်စဲဉ် (ELA) တဂ်ဒီးစဲးကမုာ်ဖဲလါမေရှူး ၂၈-၃၀ သီ
- ကီရ်စဲဉ်တဂ်ဂံာ်တဂ်ဒီးစဲးကမုာ်ဖဲလါမုာ် ၂-၄ သီ

ကီဖိအိဉ်ဖဲ ၄ တီဒီး ၈ တီစ့ၤကီးကဟံးန့ၤန့ၤယီးခဲကီရ်စဲဉ်ဒီဘျုးစဲးဖိကဟဉ်တဂ်ဒီးစဲးတနံဉ်ဘဉ်တနံဉ်လီ. တဂ်ယုးသ့ဉ်ညါမၤကွၢ်တဂ်အတဂ် မၤလါတဂ်ကဟံးဖျါလါကမုာ်အဲဉ်ညါလါအမုာ်တဂ်ဒီးစဲးအကွဲးတခါန့ဉ်ကဘဉ်တဂ်မၤအီတသီလါကဘဉ်တဂ်ဆါတံာ်ဟံးလီ. အီလါတဂ်သ့ဉ်ထီဉ် အကီခိဉ်ဖဲလါမုာ် ၂၄ သီဒီးလါယုး ၂ သီအဘျုးစၢန့ဉ်လီ. ကီဖိအိဉ်လါ ၄ တီဒီး ၈ တီခဲလံာ်ကဟံးန့ၤကီရ်စဲဉ်ဖဲဖိကဟဉ်တဂ်ဒီးစဲးအတဂ်ကွဲး လံာ်ကွဲးလံာ်အကွဲးဖဲလါယုးထီဉ် ၅ သီန့ဉ်လီ.

ဒ်တနံဉ်အံၤအတဂ်ဒီးစဲးသုးဘူးထီဉ်အသးအသိး, ဝံသးစူၤဟံးသ့ဉ်ဟံးသးလါ န့ၤယီးခဲကီရ်စဲဉ်ကီးဘျုးဒီး တဂ်ဒီးစဲးန့ဉ်ဘဉ်တဂ်ရဲဉ်ကျဲတံာ်ဟံး အီလါကထီဉ်တံာ်ကီဖိတဖဉ်အတဂ်သ့ဉ်နီၤလါတဂ်မၤလီ အပတီၢ်လါအဟံးစုန့ဉ်ကျဲတီၤဒီးအတဂ်န့ဉ်ကျဲန့ဉ် ဝုၤထဲလဲဉ်ထဲလဲဉ်န့ဉ်လီ. ကီရ်စဲဉ် အတဂ်ပညိဉ်ဖိတဂ်မုာ်ဒ်သိးကမၤစၢမၤလီတံာ်လါကီဖိတဖဉ်အိဉ်လါကျဲအကျါလါကဖျိထီဉ်တီထီကီယုးဒီးတဂ်ဆိကမိဉ်နီၤဖးပံာ်ဖးတဂ်လီတံာ် လီဆဲး, ဘျါလီတဂ်ဂံာ်ကီတဖဉ်, ဒီးတဂ်သ့ဖဲသ့မၤသ့ဆိကမိဉ်ပံာ်ထံနီၤဖးအိဉ်ဒီးအဂုၤအကျါ, လါအလိဉ်ဝဲလါကအိဉ်ဒီးတဂ်မၤန့ၤလါတဂ်ဆါ ကတီရဲအံၤလါဟီဉ်ခိဉ်ချါအံၤန့ဉ်လီ.

တဂ်ဒီးစဲးထဲတခါဒီးန့ဉ်တဟ့ဉ်ထီဉ်ဖိသ့ဉ်တဂါအတဂ်သ့တဂ်ဘဉ်အလါအပုၤဘဉ်. ဘဉ်ဆဉ်ဟံးဖျိဉ်ယုးဒီးမးပတီၤ, တီၤဒီးတဂ်ဟူးတဂ်ဂဲၤ, တဂ်သံ ကွၢ်ပျီပျီအဖုတဖဉ်, ဒီးတဂ်ဒီးစဲးတဖဉ်, ဒီးကီရ်ရှင်အပတီၤတဂ်သမံသမိးတဖဉ်ဒ်သိးဒီး (NWEA), တနံဉ်တဘျုးကီရ်စဲဉ်ပဒိုဂ်တဂ်ဒီးစဲးသ့ဉ်တဖဉ် ဟ့ဉ်ထီဉ်တဂ်ဂံာ်တဂ်ကျါလါအကါဒိဉ်တဖဉ်သ့ဝဲဘဉ်ယးဒီးဖိသ့ဉ်တဂါအတဂ်မၤလီလံာ်ဒိဉ်လံာ်ထီအတဂ်ဒိဉ်ထီဉ်လဲထီန့ဉ်လီ.

ပဟ့ဉ်ဂံာ်ဟ့ဉ်ဘါပကီဖိကီးဂါဒီးလါကမၤအဂုၤကတဂ်လါတဂ်ခဲလံာ်လါအဝဲသ့ဉ်မၤဖဲကီပုၤ, ဟံးယုးဒီးတနံဉ်တဘျုးပဒိုဂ်တဂ်ဒီးစဲးတဖဉ်န့ဉ်လီ. နမၤစၢဆီဉ် ထဲန့ဉ်အံၤဒီဖျါမၤလီတံာ်လါအဝဲကန့ၤဘဉ်တဂ်မဲလါလါပုၤပုၤတချးလါတဂ်ဒီးစဲးတခါစုဉ်စုဉ် ဘဉ်အနၤဒီးစဲးထီဉ်မုာ်နံၤယုးဒီးဂီၤတဂ် အိဉ်လါအပုၤဒီးတဂ်အိဉ်ဆူဉ်အိဉ်ချန့ဉ်လီ. ဝံသးစူၤန့ဉ်လီဘဉ်ဆူ www.albanyschools.org လါတဂ်ဂံာ်တဂ်ကျါအဂုၤအဂါတဖဉ်ဒီးတဂ် ကျဲတဂ်ဖးတဂ်ဂံာ်တဂ်ကျါလါတဂ်စူးကါအီၤသ့အဂုၤအဂါတဖဉ် လါကမၤစၢန့ၤအဂီၢ်န့ဉ်တက့ၢ်. နတဂ်သံကွၢ် မုတမုာ် တဂ်ဘဉ်ယိဉ်မုာ်အိဉ်န့ဉ် ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဘဉ်တဂ်သ့ဉ်ထီဉ်အကီခိဉ်န့ဉ် တက့ၢ်.

နဲဝဲတီတီ,
Kimberly Young Wilkins

Kimberly Young Wilkins, Ed.D.
Interim Superintendent of Schools
(ကီတဖဉ်အပုၤပၤဆုာ်တဂ်လါတဂ်ဘျုးစၢ)